
蚌埠DHL国际快递 蚌埠DHL国际空运公司 蚌埠到美国的快递

产品名称 蚌埠DHL国际快递 蚌埠DHL国际空运公司
蚌埠到美国的快递

公司名称 常州敦航国际货运代理有限公司

价格 20.00/千克

规格参数 DHL:国际快递
国际空运:全球送达
上门取件:免费包装

公司地址 致力于上海安徽 浙江 江苏 福建 广州山东河北河
南各大城市全球连锁提供物流上门取件

联系电话 1333-8807299 13338807299

产品详情

蚌埠DHL国际快递，蚌埠DHL国际快递业务，蚌埠DHL国际快递咨询，
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The Supervisory Board of Deutsche Post AG today appointed Oscar de Bok (52), succeeding John



Gilbert, as member of the Board of Management of the world’s leading postal and logistic group with
effect from October 1, 2019. Oscar de Bok was most recently Chief Executive Officer of DHL Supply
Chain Mainland Europe, Middle East and Africa. John Gilbert has decided to leave the Group for
personal reasons.

“We regretfully accept John’s resignation from the Board of Management and express our sincere
gratitude for his 25 years of successful service to the company. He moved the division to the next level
by accelerating profitability, enhancing the portfolio and thereby fostering the position of DHL Supply
Chain as undisputed industry leader,” said Chairman of the Supervisory Board of Deutsche Post DHL
Group, Dr. Nikolaus von Bomhard.
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